



PARK BUYOUT PACKAGE 「樂園包場體驗」套餐

Exclusivity amplifies event magic 專屬商務賓客的奇妙時刻



Visit our magical world where imagination knows no bounds. Tap into the power of dreams at any of our themed lands! Hong Kong Disneyland has the solution to all your corporate event needs. Our different Buyout Packages give you private access to the entire park or just key areas of the park and an array of privileges.

在香港迪士尼樂園的奇妙國度，您可以擁有無盡的想像空間，立即率領您的團隊一起暢玩樂園，盡情體驗夢想的力量！我們誠意推出多元化的「樂園包場體驗」套餐及一系列專享優惠，切合不同企業所需。

Exclusive Buyout Experiences	「樂園包場體驗」尊貴安排
- Admission from 4 p.m. - Private access to selected theme land(s) as early as 7 p.m., subject to the Buyout Package entitlement - Extended whole park or theme land(s) opening hours till 11 p.m., subject to the Buyout Package entitlement - Company logo gobo light projection in themed lands - Hotel room and merchandise offer in the resort - Meal coupon available at additional price	- 於下午4時後進入樂園 - 由晚上7時起獨家暢玩指定主題園區 - 特別延長整個樂園或指定主題園區開放時間至晚上11時 - 於園區內安排燈光投影企業商標 - 度假區酒店住宿及購物優惠 - 可選購優惠餐券

Package 1 套餐1



WHOLE PARK BUYOUT PACKAGE 全樂園包場體驗套餐

(For groups of over 5,000 people 團體人數達5,000人以上)

- Private access to Tomorrowland or three joint themed lands (Toy Story Land, Grizzly Gulch and Mystic Point) from 7 p.m. onwards*
- Extended entire park hours till 11 p.m.
- Preview of Disney Halloween Time during September
- 由晚上7時起*，獨家暢玩明日世界或三個指定主題園區(反斗奇兵大本營、灰熊山谷及迷離莊園)
- 特別延長樂園開放時間至晚上11時
- 在9月更可優先體驗萬聖節特備節目「Disney Halloween Time」

Groups of 300 people or above can also choose to join a "Corporate Mix-in Night" on designated days. This flexible package offers the right mix of companies private access to the entire park along with privileges.

此外，團體人數達300人或以上可選擇參與於指定日期舉行之「企業同樂之夜」。活動可容納多間不同規模的企業共同參與，每位賓客均可專享一系列優越禮遇。

Package 2 套餐2

MULTI-LAND BUYOUT PACKAGE 相連主題園區包場體驗

(For groups of over 3,000 people 團體人數達3,000人以上)

- Private access to Toy Story Land, Grizzly Gulch and Mystic Point starts from 7 p.m. to 11 p.m.
- 由晚上7時至晚上11時，獨家暢玩三個主題園區，包括反斗奇兵大本營、灰熊山谷及迷離莊園



Package 3 套餐3

TOMORROWLAND / FANTASYLAND BUYOUT PACKAGE 明日世界/幻想世界包場體驗

(For groups of over 1,500 people 團體人數達1,500人以上)

- Extra magic hours access to Tomorrowland or Fantasyland after regular park hours till 11 p.m.
- 於樂園一般營業時間後，特別延長明日世界或幻想世界的開放時間至晚上11時，讓賓客獨家暢玩園區內的遊樂設施



* Private access schedule is subject to the park's operation seasonality 獨家暢玩時間需視乎樂園於該季度之開放時間而定

THEATER BUYOUT PACKAGE 「劇院包場體驗」套餐

Hong Kong Disneyland's theaters are state-of-the-art entertainment venues where millions of guests have enjoyed Broadway-style stage shows for more than a decade. Now, you and your team can take advantage of these modern, fully-equipped venues to host your next big award presentation, group photo moment, CEO speech and much more!

香港迪士尼樂園內的劇院全都擁有先進的舞台設備，數以百萬計的賓客曾在過去十多年欣賞精彩的百老匯式舞台表演。您現可利用這些設備齊全的現代化娛樂表演場地，主辦您的下一個大型活動！



DISNEY'S STORYBOOK THEATER 迪士尼故事劇場

(For groups of over 500 people 團體人數達500人以上)

Located in Fantasyland and can cater up to 1,000 guests. It is home to the Broadway-style musical *Mickey and the Wondrous Book*.

位於幻想世界，可容納最多1,000位賓客。劇院每天上演百老匯式音樂劇鉅獻「迪士尼魔法書房」。



THEATER IN THE WILD 原野劇場

(For groups of over 1,000 people 團體人數達1,000人以上)

Located in Adventureland and can cater up to 2,200 guests. It is home to the much-loved *Festival of the Lion King*. This massive theater-in-the-wild lets audience surround the circular stage area for a more intimate show.

位於探險世界，可容納最多2,200位賓客。劇院每天上演大受歡迎的「獅子王慶典」歌舞劇。此為巨大的圓形劇院，觀眾圍繞圓形舞台而坐，拉近了觀眾與表演者的距離。

DISNEY RAILROAD STATION COCKTAIL PACKAGE 迪士尼鐵路火車站酒會套餐

(For groups of 80-140 people 團體人數80-140人)



Add fresh sparkle moments to your Park Buyout Event or group visit, with an exclusive and magical cocktail party for your VIPs. The antique Hong Kong Disneyland Railroad Station will be transformed to a magnificent cocktail party to pamper your Guests with refreshing drinks and exquisite canapés. The al fresco party venue offers an exclusive platform for networking together with prime views of the park, elevating the bonding experience to new heights.

酒會可配合不同類型的企業樂園聚會或酒店會議，企業賓客除了暢玩樂園之外，更可尊享尊貴體驗！酒會設於香港迪士尼樂園鐵路一小鎮大街火車站，場地搖身一變，成為華麗的私人酒會，讓您的貴賓在這個獨立專區內一邊享用酒會餐飲，一邊欣賞樂園特色景觀。

Package Price and Privileges	套餐價目及禮遇
- Cocktail party package starting from HK\$500[^] per person (plus 10% service charge), includes: 1 hour serving of cocktail canapés, soft drinks, orange juice, mineral water, local beer and house wines 20% off merchandise discount * Other designated park restaurants also available for selection	- 酒會套餐每位港幣\$500[^]起（另加10%服務費），包括： 1小時無限量供應餐前小食、汽水、橙汁、礦泉水、本地啤酒及餐酒 8折購物優惠 * 尚有其他指定樂園餐廳可供選擇
Enhanced Experiences (subject to additional charges)	升級宴會體驗（需額外收費）
- Use of audio facilities inside the designated park restaurant - Disney Character greeting and group photo opportunity	- 於指定主題餐廳內使用音響設備 - 與迪士尼朋友見面及合照
[^] The above package is only available to Guests who have already purchased valid admission tickets to the Hong Kong Disneyland Park ("Park") on the day of the cocktail. The above package does not include admission to the Park. Guests are required to purchase valid admission tickets in order to enter the Park. Terms and Conditions: - The above package is valid till December 31, 2019. - Minimum 80 event participants are required. - The above offers cannot be used in conjunction with any other coupon, promotional offer or discount. - Enhanced Experience arrangements are subject to availability upon confirmation. - The above packages are subject to change without prior notice.	[^] 以上酒會套餐只適用於持有享用酒會同一天進入香港迪士尼樂園（「樂園」）有效門票之賓客。以上酒會套餐不包括進入樂園之費用，賓客須購買有效門票進入樂園。 條款及細則： - 以上酒會套餐有效期至2019年12月31日。 - 最少參與人數為80人。 - 以上酒會套餐不可與其他優惠券、推廣優惠及折扣同時使用。 - 升級酒會體驗之安排需於活動確實後視乎供應情況而定。 - 以上酒會套餐如有任何更改恕不另行通知。

SAVOR THE MAGIC PACKAGE 「樂園夢幻盛宴」套餐

(For groups of over 80 people 團體人數達80人以上)

A getaway to Hong Kong Disneyland is the perfect way to reward your team. Visit our theme park together for a full day of adventure and then regroup at one of our park restaurants for a sumptuous dinner buffet. The package gives corporations private access to a themed park restaurant for an unforgettable night out.

與您的團隊親臨香港迪士尼樂園，展開奇妙旅程，絕對是最佳獎勵！團隊可先行自由暢玩樂園，晚上同聚樂園的餐廳享用豐富的自助晚宴。企業可於樂園一間指定主題餐廳舉行晚宴，歡度一個難忘的夜晚。



Package Price and Privileges	套餐價目及禮遇
Dinner package starting from HK\$930 per person (plus 10% service charge), includes: - Admission from 4 p.m. - Dinner buffet at a designated park restaurant 2 hours of unlimited serving of soft drinks, orange juice, mineral water and local beer 20% off merchandise discount	晚宴套餐每位港幣\$930起（另加10%服務費），包括： - 於下午4時後進入樂園 - 於指定的樂園餐廳享用自助晚餐 2小時無限量供應汽水、橙汁、礦泉水及本地啤酒 8折購物優惠
Enhanced Experiences (subject to additional charges)	升級宴會體驗（需額外收費）
- Use of audio facilities inside the designated park restaurant - Disney Character greeting and group photo opportunity - Additional HK\$45 per person (plus 10% service charge) to enjoy unlimited serving of house wines	- 於指定主題餐廳內使用音響設備 - 與迪士尼朋友見面及合照 - 只需每位港幣\$45（另加10%服務費）更可無限量供應餐酒
Terms and Conditions: - The above package is valid till December 31, 2019. - Minimum 80 event participants are required. - The above offers cannot be used in conjunction with any other coupon, promotional offer or discount. - Enhanced Experience arrangements are subject to availability upon confirmation. - The above packages are subject to change without prior notice.	條款及細則： - 以上宴會套餐有效期至2019年12月31日。 - 最少參與人數為80人。 - 以上宴會套餐不可與其他優惠券、推廣優惠及折扣同時使用。 - 升級宴會體驗之安排需於活動確實後視乎供應情況而定。 - 以上宴會套餐如有任何更改恕不另行通知。



ENHANCED EXPERIENCES ADD EXTRA SPARKLE 升級奇妙體驗



Just imagine the event of your dreams, tailor-made by the world's premier entertainment company, featuring private shows, special character appearances plus the hottest park attractions and dining venues all to yourselves.

迪士尼的娛樂事務團隊可為企業獨家安排奇妙難忘的節目，例如令人目不暇給的歌舞表演，與迪士尼朋友會面，及其他精彩絕倫的娛樂表演，讓企業盡享尊貴優越的體驗。

- Theater buyout for a 30-minute corporate program with CEO procession moment and private Disney show
- Tailor-made cocktail party, lavish dinner buffet or dessert buffet celebrates special occasion
- Street entertainment to welcome and thrill event guests
- Dance party for a perfect finale
- Unique Grand Marshal moment for CEO and executives to meet event guests
- Farewell moment by Disney Characters
- 劇院包場體驗尊享30分鐘企業時段，由迪士尼朋友陪同企業行政總裁進場，並獨家尊享劇場表演
- 度身安排雞尾酒會、自助晚宴或甜品自助餐
- 街頭娛樂表演
- 壓軸勁舞派對
- 由企業行政總裁聯同其他行政人員帶領巡遊，沿途歡迎賓客
- 由多位迪士尼朋友歡送賓客

* All the above enhanced experiences are subject to additional charges and availability

以上所有升級奇妙體驗需額外收費及視乎供應情況而定